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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

KOMISE RHMP PRO ICT 

ZÁPIS  

z jednání Komise RHMP pro ICT  

č. 8/2015 ze dne 25. 8. 2015 

Účastníci: 

Přítomni Kateřina Černá, Tomáš Jílek, Jakub Michálek, Ondřej Profant (pověřen řízením 
zasedání), Radomír Nepil, Martin Vaic, Pavel Mánek, Jaroslav Šolc (tajemník) 

Omluveni Ondřej Felix (předseda), Adriana Krnáčová, Libor Hadrava, Josef Šlerka, Daniel 
Vlček  

Hosté Bohumil Pechr (INF), Matěj Chytil, Kristýna Bučková (PRM), Martin Dušek (MČ 
P14), Petr Prchal 

 

Program: 

1) Schválení programu jednání  O. Profant 

2) Projednání předložených projektových záměrů O. Profant / P. Mánek 

3) Informace o realizaci projektů O. Profant / P. Mánek 

4) Projednání aktuálních otázek strategie a architektury  O. Profant 

5) Různé  členové komise 

Pozn.: Z pověření předsedy komise Ondřeje Felixe (omluven pro nemoc) řídil zasedání Ondřej Profant. 

 

Projednáno:  

1) Schválení programu jednání: Úvodem byla podána informace o pověření řízením jednání, 
omluvách z jednání a byla konstatována usnášeníschopnost. K návrhu programu nebyly vzneseny 
připomínky ani doplňující návrhy. O. Profant navrhl, že v případě účasti řed. MHMP bude 
umožněno její vystoupení před dalším bodem programu.  

Usnesení: Komise schvaluje předložený program. Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 

2) Projednání předložených projektových záměrů: 

a) PZ Zajištění datových služeb v oblasti elektronických komunikací na území hl. m. Prahy 
(MepNet): Upravenou verzi PZ projednávaného již na minulém zasedání představil P. Mánek. 
Byly zohledněny podněty a požadavky komise. T. Jílek potvrdil spokojenost s úpravami PZ a 
vznesl doplňující požadavky. V následující diskusi byly otevřeny otázky mandatorních položek 
rozpočtu na financování očekávaných investičních výdajů (zejména tzv. „poslední míle“), 
způsob realizace zadávacího řízení, doplnění projektového výboru o explicitní pozici pro člena 
komise pro kontrolu realizace a reportování komisi apod.  

Usnesení:  
(a) Komise doporučuje vyhradit v plánu rozpočtu INF mandatorní položku pro úhradu 

výdajů na financování významných chybějících úseků budovaných optických tras.  
(b) Komise doporučuje variantu VZ na služby v režimu otevřeného nadlimitního řízení - 

uzavření RS s min. 3 uchazeči a následné minitendry. 
(c) Komise žádá předsedu, aby po dopracování PZ dle doporučení komise nechal o 

finálním znění PZ hlasovat per-rollam.  
 
Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se). Schváleno. 
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b) PZ SW ArcGIS - maintenance a nákup licencí: PZ představil B. Pechr. Jedná se o zajištění 
základní podpory pro systém ArcGIS firmy ESRI jako platformy v oblasti geografických 
informací (GIS), prostorových dat a mapových služeb v návaznosti na dosavadní využívání 
v podmínkách hl. m. Prahy. Záměr navrhuje zajištění kontinuity provozu stávajícího řešení a 
požadavků na rozvoj v oblasti GIS. Vzhledem k tomu, že výhradním distributorem GIS Esri je 
společnost ARCDATA PRAHA, s.r.o., byly zpracovány nezbytné analýzy a posudky a byl 
zpracován tisk do Rady HMP. Následná diskuse se zaměřila na otázky oddělení řešení 
problémů z minulosti (neuhrazená podpora za minulé období a chybějící licence) od 
budoucího rozvoje (pokračovat na stejné platformě GIS nebo ji přesoutěžit), na formu ZŘ (zda 
otevřené nebo JŘBU), na snížení závislosti na dodavateli specifické platformy (vs. problém 
s úhradou nákladů na migraci stávajících GIS), organizační rámec PV s účastí zástupce komise, 
na poskytnutí zmiňovaných analýz a posudků pro komisi apod. V reakci na diskusi byl 
závěrem zdůrazněn provozní aspekt projednávaného bodu, kdy je nutné i po dobu 
případného přesoutěžení platformy GIS zajistit podmínky pro práci IPR v zákonem daných 
termínech a bylo doporučeno podpořit návrh na dokoupení podpory a licencí a otázku změny 
platformy GIS řešit při zajištěném provozu stávajícího řešení. 

Usnesení:  
(a) Komise doporučuje INF přepracovat PZ a při té příležitosti: 

- zohlednit možnost oddělení řešení kontinuity provozu od rozvojových potřeb 
- rozdělit záměr do realizačních etap a zakázek s ohledem na aktuální potřeby 
- ověřit možnost realizace otevřeného ZŘ s případným přechodem na JŘBÚ 
- ověřit možnosti a rizika související s případným přechodem na jiný systém vč. 

migrace 
(b) Komise doporučuje INF předložit přepracovaný PZ na příštím jednání v září 

 
Hlasování: 6-1-0 (pro-proti-zdržel se). Neschváleno.  

 

c) PZ Informační systém Evidence reklamních zařízení (IS ERZ): PZ představil B. Pechr. Jedná se o 
záměr na návrh, pořízení a implementaci nového IS na podporu agend souvisejících s evidencí 
reklamních zařízení, která má vazby na činnost více odborů MHMP a MČ (majetek, stavební 
řízení, účetnictví), bude využívat i prostorové informace (lokalizace). V diskusi byly vzneseny 
dotazy a připomínky zejména k náročnosti na programátorské práce, různé možnost jejich 
zajištění, vazby na jiné IS a data, na správu identit (IdM), k rizikům vzniku řešení typu vendor lock-
in apod.   

J. Michálek se omluvil a opustil jednání komise v 16:25 hod. 

S ohledem na neusnášeníschopnost komise, bylo jednání k tomuto PZ přerušeno a bude 
dokončeno na příštím zasedání komise spolu s PZ Náhrada IS PKO a dalšími zbývajícími body 
programu jednání.  

 
3) Různé: Na žádost T. Jílka a O. Profanta podal P. Mánek stručnou informaci o reorganizaci INF, 

která byla schválena RHMP dne 11. 8. 2015. S účinností od 1. 9. 2015 bude INF organizačně 
členěna dle komisi prezentovaného návrhu do tří provozních a jednoho rozvojového oddělení, 
s podporou oddělení právního a VZ. Pozice nových vedoucích oddělení budou obsazeny vypsáním 
VŘ v nejbližším možném termínu. 
 

Zasedání komise se uskutečnilo od 15:00 do 16:35, příští jednání komise je navrženo na 15. 9. 2015 
ve 14h nebo dříve (z důvodu termínové kolize s jednáním výboru pro majetek). 

Ověření zápisu: 

 Jméno Datum Podpis 

Zapsal Jaroslav Šolc 26. 8. 2015  

Schválil Ondřej Profant 
Ondřej Felix (předseda) 

  

 


